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tot l’any fem cultura 
 

Benvolgut amic, soci i col·laborador, 
Benvolguda amiga, sòcia i col·laboradora, 
 
Parlar de Pastorets a les portes de l’estiu és una mica surrealista i, fins i tot, potser fora de lloc, però, 
no hem d’oblidar que el pal de paller de l’entitat són les representacions dels típics i populars Pastorets. 
No obstant això, gairebé tothom sap que l’entitat té diverses seccions i organitza diferents activitats 
paral·leles a les representacions. Per tant, en aquest Butlletí us fem una àmplia repassada de totes les 
activitats que han tingut, tenen o tindran lloc al voltant de l’entitat. 
 
Recordem que per tal de participar en qualsevol de les activitats que organitza els Pastorets, cal ser-ne 
soci. Us adjuntem un parell d’adhesius (blanc i negre) per a posar on cregueu convenient. Si en voleu 
més només cal que els demaneu. 
 
Cordialment, 
 
 
Pep Bargalló 
President 

L’ENTITAT LLIURA 3.000 € A FINALITATS BENÈFIQUES 
 

Com a entitat socialment responsable l’entitat, des de fa gairebé 20 anys, destina el 10% de la 
recaptació total de la taquilla de les representacions dels Pastorets a finalitats benèfiques. Enguany 
s’ha lliurat el 10% de les tres últimes temporades. Els beneficiaris han estat: Fundació Santa Teresa 
1.360 € per a la compra de 19 matalassos pels llits de la Residència de Discapacitats Psíquics; 
Associació Joan Sánchez de Discapacitats Físics 765 €, per a material esportiu i AFANOC 
(Associació de Familiars de Nens amb Càncer) 780 €, per ajudar famílies amb aquesta 
problemàtica i amb pocs recursos econòmics. Cal donar les gràcies a les firmes Mobles Morató i 
Esports Pícnic per la seva col·laboració. L’acte de lliurament va tenir lloc a la Sala de Plens de 
l’Ajuntament del Vendrell, amb la presència de l’alcalde, Sr. Benet Jané. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Moment del lliurament dels xecs per part del president de l’entitat 



S’HA ACABAT EL CURS DE PERFECCIONAMENT DE SARDANES 
 

Després del curs d’iniciació es va fer el curs de perfeccionament de sardanes, ambdós ja s’han acabat. 
Per això es vas fer una festa de comiat amb tots els participants, als qual se’ls va lliurar, com a record, 
dos llibres: Petita història de les sardanes al Vendrell, Ciutat Pubilla i Núria Feliu recita les 
sardanes més populars, aquest últim, amb CD inclòs i dedicat personalment per la Núria Feliu a tots els 
sardanistes participants. L’acte es va acabar amb un refrigeri i amb un regal especial a la monitora, 
Rosa Maria Jordà, que desinteressadament ha impartit els cursos. Per tal de no perdre el contacte amb 
la sardana, cada primer dijous de mes, a la Sala d’Activitats de l’entitat es troben per a fer memòria i 
repassar els trets que creguin convenients. Als participants. els fem arribar adjunta la fotografia de 
grup. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

EL NOU REMOLC DEL CABROT JA ÉS UNA REALITAT 
 

Ara fa un any us informàvem de la construcció d’un nou remolc per transportar el Drac de Foc EL 
CABROT, que es va estrenar a l’actuació de Montbrió del Camp a final del mes de juny de l’any passat, si 
bé oficialment fou per la Festa Major del Vendrell. Us indicàvem la possibilitat de poder-lo patrocinar 
per mitjà d’uns mòduls, als laterals, de 0’80X0’50 m a tot color, al preu de 275 €, per a tres 
temporades. Un any després cal dir que l’acceptació ha estat molt positiva i que actualment resten, 
només, sis mòduls per completar-lo. Si algú està interessat a posar-ne algun, cal que telefoni al Pep 
Bargalló (977 662 993). Igual que els Pastorets, us adjuntem un parell d’adhesius del Cabrot. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



BENVINGUDA ALS NOUS SOCIS 
 

    Afortunadament la família dels Pastorets es va incrementant. Per això,  
    volem donar la nostra més cordial benvinguda als nous socis, i també els 
    volem encoratjar a participar en les diferents activitats que l’entitat desen- 

volupa al llarg de l’any. L’entitat, tal com hem comentat en alguna ocasió té 
socis per tota la geografia catalana, espanyola i la resta del món. Cal fer 
esment especial del soci més petit de l’entitat, ara té dos mesos, però es va 
fer soci quan tenia una hora, és l’Erik Figueras Delgado, de Collado Villalba 
(Madrid) i és el nét del membre de Junta, el Joan Figueras Bové. Amb socis 
com aquests el futur de l’entitat està assegurat, malgrat la distància. 

L’ERIK FIGUERAS 

TAMBÉ HI HA SOCIS QUE, MALAURADAMENT, ENS HAN DEIXAT 
 

    En un col·lectiu tan important de socis com és els Pastorets, no hi ha any  
    que no hàgim de lamentar la pèrdua d’algun soci, amic o familiar. No obstant  

això, alguna vegada cal fer-ne esment personal, per la vinculació amb l’enti- 
tat. En aquest cas hem de lamentar el traspàs, el dia 15 d’abril, als 92 anys, 
de l’Angeleta Gili i Soldevila (la Mami), mare del Soci d’Honor de l’entitat, 
i col·laborador incondicional dels Pastorets, el Sr. Josep Maldonado i Gili. 
Una representació dels Pastorets, encapçalada pel seu president, el Pep  
Bargalló va assistir, a  Coma-ruga, a l’acte d’enterrament. A tots els fami- 

L’ANGELETA GILI liars, rebin en nom de la Junta el nostre condol més sincer. 
     (LA MAMI) 

FESTA DE LA BICICLETA, 1R PREMI COM A GRUP MÉS NOMBRÓS I 
 2N PREMI DE CARROSSES 

 
Amb motiu de la 66a edició de la Festa la Bicicleta, com ja és costum, l’entitat hi va participar. Va 
assolir el 1r premi com a grup més nombrós (46 participants), i el 2n premi de carrosses (Al·legoria als 
50 anys dels Barrufets). En acabar, l’entitat va convidar tots els participants a un dinar de germanor, 
remullat amb cava, al Restaurant Xaloquell, als quals fem arribar, adjunta, la fotografia de record. 
 

 
 
 
 
 
 
 

 



A L’ESTIU, LA SECCIÓ DELS TOMBAIROTS DESCANSA 
 

Qui més qui menys a l’estiu no té temps per a res, malgrat que molta gent en aquesta època tampoc no 
fa res, però això és així i l’experiència o el tòpic no falla. Com cada temporada, en aquesta estació de 
l’any, la secció dels Tombairots descansa. No obstant això, cal recordar que les dues últimes sortides 
van ésser un èxit, la comèdia “Ex” i el musical “Boscos Endins”. Com en d’altres ocasions, la Junta va 
aprofitar l’ocasió per a lliurar als actors, en aquest cas, l’Àngels Gonyalons i l’Abel Folk, el Conte dels 
Pastorets, així com alguns calendaris, de taula i de butxaca, com a recordatori de l’entitat.  Recordem 
que per participar en aquesta secció també cal ser soci de l’entitat (no s’accepta que una persona 
sigui l’acompanyant d’un soci, o dir que no ho sabia). Tothom ho ha de ser. Ho diem perquè ja hi 
ha hagut algun malentès. 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

ELS ARMATS DEL VENDRELL DESFILARAN A BARCELONA 
Han estat escollits entre tots els grups de Catalunya 

 
Els propers dies 21, 22 i 23 de juny, al Moll de la Fusta  (Port Vell de Barcelona), tindrà lloc la Festa 
Major de la Cultura Tradicional a Catalunya, una gran trobada de les diverses manifestacions de la 
cultura tradicional.  Els Armats del Vendrell han estat escollits per la Confederació d’Agrupacions de 
Cultura Tradicional Catalana, organitzadors d’aquests actes, per representar aquest apartat. Per això, 
el proper diumenge, dia 22, desfilaran a les 11 del matí al Moll de la Fusta. 

Els Armats explotaran, dos dies, les barres de la Festa Major 
La Comissió de Festes de l’Ajuntament del Vendrell ha acceptat la petició dels Armats per explotar les 
barres de la Festa Major els dies 25 i 27 de juliol, per això, l’entitat fa una crida a tothom que vulgui 
col·laborar en qualsevol tasca: servir, vendre tiquets, logística, muntar, desmuntar, etc., que es posi en 
contacte amb el Salva Ferré,  telèfon 651 475 915. Tothom és necessari. 

Ajut de Caixa Tarragona 
Prèvia petició, Caixa Tarragona ens ha concedit un ajut de 400 €, per al manteniment de la secció. En 
nom de l’entitat, els donem les gràcies per aquesta deferència. 
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ESPECIAL CARAMELLES 

10è ANIVERSARI DEL COR DE CARAMELLES 
 

Enguany s’ha esdevingut el 10è Aniversari del Cor de Caramelles de l’entitat. Per això es va fer algun 
extra. Principalment, el sopar d’aniversari amb pastís i cava inclòs, que va tenir lloc el passat 7 de març, 
al  Restaurant del Port de Coma-ruga, on ens vam aplegar més de 40 cantaires. L’ambient fou molt 
agradable i amb una companyonia molt entranyable. Després dels parlament per part de la directora, 
l’Anna Ibarz, i del president, el Pep Bargalló, s’entonaren cançons fins entrada la matinada. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
LES TRADICIONALS CANTADES NO VAN FALTAR,  

NI LES DELS GRANS NI LES DELS PETITS 
Sota la batuta de l’Anna Ibarz... 

 
Com a novetat i com a prova, el Dissabte de Glòria, a la 1 del migdia, el Cor de Caramelles grans i el Cor 
de Caramelles petits van sortit a cantar conjuntament diferents melodies de Pasqua pels indrets més 
cèntrics del Vendrell i, fins i tot, dins el Mercat Municipal. En aquest cas anaven acompanyats dels 
Grallers dels Pastorets. 
Com ja és tradicional, a la nit, després de sopar, el Cor de Caramelles dels grans van anar a cantar a la 
sortida de la Missa de Pasqua. A causa de les inclemències meteorològiques, ja que plovia, l’actuació del 
Cor es va fer a dalt l’Altar Major. En deu anys d’història del Cor, és la segona vegada que es veuen 
obligats a actuar en aquest entranyable i respectuós indret. 
L’endemà diumenge, també com ja és tradicional, van començar les cantades a la Policlínica del Vendrell i 
posteriorment a la Residència d’Avis de la Muntanyeta, per acabar entonant les melodies a la sortida de 
la Missa de Pasqua, on l’entitat va obsequiar els assistents amb coca i mona. Als cantaires, us fem 
arribar, adjunta, la foto de record. 
Cal donar les gràcies al Casal Familiar per la deferència de cedir-nos, desinteressadament, la 
Sala B (de la canalla), per poder celebrar el sopar i assajar el cor, així com per a poder-.se 
canviar, també, els Armats el Divendres Sant. 



Especial Caramelles – Recull de fotografies 
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XERRADA-COL·LOQUI AMB L’ENUNCIAT: 

L’AIGUA AL TEU MUNICIPI, LA GESTIÓ DEL SERVEI 
 I LA PROBLEMÀTICA ACTUAL 

 
El proper divendres, 4 de juliol, a les 8 del vespre a la Sala d’Activitats de la Nau Polivalent, hi 
haurà una xerrada-col·loqui, a càrrec del Sr. Jordi Aguilera i Orpinell, director del servei d’aigües de 
les comarques de Tarragona de l’empresa Aqualia, el qual ens explicarà tot el procés de l’aigua, des 
que surt de sota terra o dels rius, fins a les aixetes dels consumidors. També ens acompanyarà el 
Sr. Sergi Martí González, gerent d’Aigües de Tomoví. Atesa la problemàtica actual, es preveu que tant 
la xerrada com el posterior col·loqui sigui molt interessant i, sobretot, curiós per a les persones que es 
pensen que l’aigua neix i es depura a les aixetes de casa seva. En acabar, hi haurà un pica-pica per a 
tots els assistents. L’ acte és obert a tothom, és a dir, no cal ser soci per assistir-hi. 
 

US ADJUNTEM EL PAI-PAI (ventall) DE L’ENTITAT 
 
Segons els meteoròlegs i la gent entesa en el canvi climàtic, el forat de la capa d’ozó, i altres històries 
d’aquestes, es preveu que aquest estiu fotrà molta calor. Per això, estarem amatents al tema i per tal 
de compensar, dins les nostres possibilitats, aquesta xafogor, un any més, amb el patrocini de l’empresa 
vendrellenca Multigraf, novament us adjuntem el pai-pai de l’entitat, que tant triomfa en alguns actes 
de la Festa Major.  
 

LLIURAMENT DEL CONTE DELS PASTORETS A L’ESCRIPTOR 
JOSEP MARIA BENET I JORNET 

 
Amb motiu del 162è Aniversari del naixement d’Àngel Guimerà, va tenir lloc una conferència a càrrec de 
l’escriptor Josep M. Benet i Jornet. Aprofitant aquest acte, el president i el director de l’entitat van 
lliurar-li un exemplar del Conte dels Pastorets i diferents calendaris. Així mateix van comentar la 
possibilitat que escrigués uns Pastorets inèdits per a l’entitat, és a dir, amb denominació d’origen. De 
moment, per motius de feina, la proposta no va reeixir, però no descartem en un futur tornar-hi a 
insistir. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 



L’ACTIVITAT DE LA SECCIÓ MOTEROS PV NO PARA 
 

L’activitat de la secció Moteros PV no para. Cal destacar les sortides a Alquézar (Osca), un cap de 
setmana a Terol-Beceite, a Andorra i d’altres dins del Principat, i la participació en una  jornada de 
portes obertes al Circuit de Móra d’Ebre, on prèvia inscripció van poder provar diferents models de 
motos d’una firma molt reconeguda dins l’esport de les dues rodes. Cal recordar que hi ha un fòrum en 
el qual tots els interessats poden obtenir informació i donar la seva opinió. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

SOPAR DE COL·LABORADORS 
 

El passat 8 de març, en un restaurant de la platja, va tenir lloc el sopar de col·laboradors, amb 
l’assistència de tota la Junta Directiva. Aquest sopar és el reconeixement de l’entitat a la tasca tan 
important que aquests socis desenvolupen dins l’entitat. Al sopar hi van assistir tots els que, d’una 
manera o d’altra, van participar en la posada en escena dels Pastorets de la passada temporada 2007-
2008, en la confecció de la carrossa dels personatges d’animació infantils i la carrossa del Carnaval. 
L’ambient va ser molt distès i entranyable. En el seu parlament, entre d’altres temes, el president va 
deixar molt clar que qui fa que l’entitat cada vegada estigui més viva i sigui un referent són les persones 
que voluntàriament i altruistament treballen sense demanar res a canvi. 
 

ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA 
 
El passat 27 de març, amb una notable assistència de socis, es va celebrar l’Assemblea General 
Ordinària, en la qual es van aprovar tots els punts de l’Ordre del dia. 
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L’EQUIP DE FUTBOL SALA ELS PASTORETS-HIERROS LUBESA 
CONVIDATS A UNA LLOTJA DEL CAMP NOU 

 
Atès que l’empresa de Hierros Lubesa, patrocinadora de l’equip de Futbol Sala de l’entitat, disposa 
d’una llotja al Camp Nou, una vegada més, l’equip i la Junta foren convidats a presenciar un partit de 
futbol. Tots els que hi van poder anar s’ho van passar d’allò més bé, a més a més el Barça va guanyar per 
4 a 1 el Valladolid. En nom de l’equip i la Junta, des d’aquest Butlletí els donem les gràcies per aquesta 
deferència. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

L’equip ha quedat classificat en 6è lloc de la primera divisió comarcal 
Una vegada finalitzada la lliga comarcal, l’equip de l’entitat ha quedat classificat en sisè lloc de catorze 
equips. No obstant això, el resultat es pot considerar de bo, tenint en compte que a la primera divisió hi 
ha equips molt superiors a la resta i que gairebé semblen professionals. Properament se celebrarà el 
sopar de fi de temporada amb l’assistència del patrocinador.  
 
ACTORS DELS PASTORETS PARTICIPEN EN LA PASSIÓ D’ESPARREGUERA 

 
La família Urgell Nogués, actors i col·laboradors dels Pastorets del Vendrell,  van participar i actuar 
activament en la representació de la Passió d’Esparreguera del passat 1 de maig. El fet que actors 
sortits del planter de l’entitat hagin actuat en un espectacle tan important és un orgull per a l’entitat.  
 
 
 
 
 
 
 
 

 



ÈXITS EN ELS CURSOS DE MÀGIA I TAST DE VI I CAVA 
 
El curs de màgia encara s’està celebrant, amb una assistència raonable, segons el mag que imparteix les 
classes. Quant al Curs d’iniciació al Tast de Vi i Cava,  ja s’ha acabat. L’assistència fou de gairebé 20 
persones, les quals s’ho van passar d’allò més bé, amb les explicacions de la tècnica elaboradora, la 
Míriam Buitrago. El curs va acabar el passat 28 de maig, amb un complet pica-pica. Des d’aquest Butlletí 
donem les gràcies a la Míriam per la seva desinteressada col·laboració. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

VISITA DELS MOTEROS PV A LA PLANTA D’ENAGÁS A BARCELONA 
 

De molt interessant, es pot considerar la visita que un grup de Moteros PV van fer a la planta gasística 
que Enagás té a Barcelona. Després de les explicacions prèvies del tècnic de l’empresa, Jaume Lluís 
Vallès i Ferré (el Denver), van poder visitar la  sala de control i la planta. 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

ASSISTÈNCIA A LA REUNIÓ DE LA COORDINADORA DE PASTORETS 
DE CATALUNYA, CELEBRADA A BALSARENY 

 
El passat 30 de març, el president i el director de l’entitat, van assistir a l’Assemblea General Ordinària 
de la Coordinadora de Pastorets de Catalunya, de la qual l’entitat forma part. La reunió va ser molt 
positiva i les conclusions molt profitoses. 
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